
Tak prý čipy už nejsou takový problém
- CZ24 News | 2. listopadu 2021

ČESKO: Škoda Auto obnovila výrobu s tím, že čipy už nejsou takový problém, jakým byly
den před parlamentními volbami, píše na facebooku Erik Best.

A komentáře:

Ty volby by se měli přepočítat

ani offshorová babišova kauza už prej není důležitá jako před volbami

hlavne stale chybi zbytek seznamu 300 jmen, ktere pry po volbach zverejni… jen Babis musel
byt znam pred volbami

—já babiše nehájím, jen jsou to zvláštní shody okolností, že se těsně před volbami odhalí něco,
a po volbách to náhle umře… už to nikoho nezajímá a týdny se pak hystericky řeší prezident a
jeho kancléř, ale ta původní výbušná informace už z médií zmizí.

Že by Škodovku zachránil Tchaj-wanec Vystrčil? Možná mu přátele ze země, jejímž se cítí být
občanem přivezli nějaké čipy !

povolební zázrak

V Malajsii sledují naše volby ? Asi tak jako my jejich.

Nečti furt ten seznam, máš pak vypláchló řepu.

řepú jsi ty, spláchnutú vieš kam…

mediální sféra udělala kolečko a sublimovala do svého doplňkového programu, reklamy. Tak se
stalo, že mezi hlavním zpravodajstvím a vyprávěním Horsta Fuchse již není žádný rozdíl. Teda
Horst asi furt víc bere než Kroužková.

To nevymyslíš

Tak čipy uz nejsou třeba a kdyžtak už ,co byly třeba už zase jsou

Dobrý den…. zdraví Vás Orwell.

Že by i ve Škodovce věděli, že tato vláda už prostě musí skončit???

S čipy do aut je to problém a ještě bude ,protože jde o ty typy, které jsou jednoduché a tudíž se
na nich nenechá tolik vydělat , jako na čipech do počítačů a telefonů a výrobci je nebudou tolik
vyrábět, bez ohledu na kovid!!

To je hezké, jak nám Německo manipuluje s voliči

mavnutim kouzelneho proutku se cipy objevil
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